
Делегат Сташа Кошарац поставио је сљедеће питање Савјету министара Босне и 

Херцеговине: 

„Шта Савјет министара БиХ предузима у вези са неопходношћу избора Канцеларије за 

разматрање жалби имајући у виду чињеницу да Парламентарна скупштина БиХ није 

усвојила предлоге за нове чланове, односно Представнички дом јесте, а Дом народа 

није?“ 

 


